
   سعيد ساداتي:
چند ماه قبل مورد اهانت اشكان خطيبي 
قرار گرفت��م اما وقتي امروز اب��راز ندامت و 
پش��يماني او را ديدم از صميم قلب از خدا 
خواستم  اي كاش ش��رايطي فراهم شود تا 
خطيبي هايي كه پش��يمانند با اخذ تعهد 
به وطن ش��ان بازگردند. ديدن حال و روز 
خراب ايراني ها در غربت حال آدمو خراب 

مي كنه. 
  احمد روستايي:

ش��نيدن حرف هاي اش��كان خطيبي كار 
راحتي نيست. آدم دوست ندارد هموطنش 
را در اين ش��رايط ببين��د. به خصوص اگر 
هنرمند باشد و با فيلم هايش خاطره داشته 
باشي. اينها فريب رؤيافروش��ي رسانه ها و 
اطرافياني را خوردند كه تصورات ذهني شان 
را به اشتباه شكل دادند. اينها را بايد تلفات 

جنگ رسانه اي دشمن به حساب آورد. 
  مهدي غنچه:

بيماري كه اش��كان خطيب��ي از آن حرف 
مي زند اختلال استرس است كه پس از يك 
اتفاق وحش��تناك ايجاد مي شود! كاش به 

وطن پشت پا نمي زد. 
  محمد همدانيان:

بايد به اشكان خطيبي گفت تو تنها نيستي 
 خيلي ها كه رفتن به فكر بازگشت هستند اما 

روي بازگشت ندارند. 
  علي فرحزادي:

اكثر اينايي كه ب��راي لگد زدن ب��ه نظام و 

خوش خدمتي به امري��كا مهاجرت كردن 
اوضاعي ش��بيه به اش��كان خطيبي دارن. 
اين حرفايي كه الان از اين آدم مي ش��نويم 

شامل حال خيلي هاشون ميشه!  همه چيز 
داش��تن و حالا مال باخته پشيمان! عاقبت 

رؤيافروشي همينه. 

  كاربري با نام »تاج«:
خيانت به وطن كاري ميكن��ه از نقش اول 
سريال، رستوران لاكچري در فشم، مديريت 
شركت، مدير پرديس س��ينمايي چارسو، 
رئيس كاخ جشنواره بين الملل، خوانندگي، 
آموزشگاه بازيگري به بيماري و تصميم به 
خودكشي برس��ي! و باعث سقوط چندين 

جوان و نوجوان هم بشي. 
  هاني برقعي )با تلخيص(:

بله آقاي خطيبي!  وقتي اونقدر مردم ايران رو 
فقط از پشت شيشه هاي ماشين هاي لوكس 
ديدين، وقتي كل مردم ايران رو به يكسري 
كه دورتون رو گرفتن تعميم دادين، وقتي 
رسانه با فضاي مجازي بهتون القا كرد كه كار 
رژيم تمومه و ش��ما اين رو باور كرديد خب 
معلومه الان پشيموني و معلومه كه حسرت 
زندگي گذش��ته خودت رو مي خ��وري. . . 
احسان كرمي ها و برزو ارجمندها و اشكان 
خطيبي ها همه دچار يك اشتباه محاسباتي 
شدن، اونها مردم واقعي ايران رو از شبكه هاي 

اجتماعي قضاوت كردند. 
  كاربري با نام »آدم«:

براندازه نوشته: ۹۰ درصد اونايي كه مهاجرت 
كردن خيلي خوشحال و راضي اند. بعد از ارژنگ 
اميرفضلي حالا اشكان خطيبي هم به جرگه 
اون ۹۰ درصد پيوست. خطيبي: »زندگي تو 
اروپا كار راحتي نيس��ت... نه بدنم و نه ذهنم 
ديگه توانايي كار كردن نداره... همه چيز بدتر 

شده... خيلي چيزا رو از دست دادم.«

عاقبت رؤيافروشي
واكنش كاربران شبكه هاي اجتماعي به گفته هاي تازه اشكان خطيبي

اشكان خطيبي كه در ايام اغتشاشات 1401 به اروپا رفته بود، حالا در مصاحبه اي گفته است: 
»ديگر توانايي كار كردن ندارد.« او گفته اس�ت: »خودم به همه چيز پشت پا زدم... از چيزي 
نمي خواهم دفاع كنم... نمي خواهم بگويم اشتباه كرديم چون همه مربوط به پروسه اجتماعي 
است و همه اركان اجتماع را درگير مي كنم و من هم بخشي از اين اجتماع بودم... در ايران مدير 
پرديس سياسي چارسوق بودم! دو سال پشت سر هم رئيس كاخ بودم. اينها را نمي توانم انكار 

كنم... اگر اشتباه كرديم همگي با هم اشتباه كرديم!... زندگي در اروپا كار راحتي نيست؛ به دليل 
بيماري C- PTSD تحت درمانم!... از كيفيت كارهايي كه در خارج از ايران كردم راضي نيستم... 
حدود شش سال است روي صحنه نرفته ام... سخت است، واقعاً سخت است. بهاي سنگيني 
دادم و به قيمت از دس�ت دادن خيلي از چيزها، از جمله خانواده ام تمام شد.« اين گفته ها با 
واكنش هاي بسياري از سوي كاربران همراه بود كه در ادامه بخش هايي از آن را مرور كرده ايم. 

اين صفحه پيام ه�ا،  متن ها، عكس نوش�ت ها و خبرهاي كوتاه 
منتشر شده در فضاي مجازي را بازنشر می دهد. تلاش بر اين 
اس�ت كه ديدگاه ها و نظرات كاربران انديش�مند ش�بكه های 

اجتماعی در عرصه مكتوب هم ديده شود.

    تصویر منتخب

       نام اثر: آزادي بيان امريكايي 
| از صفحه توييتري كاربري با نام » فُ�ساانُ«

 حكمت توصيه رسول خدا)ص( 
به دست گرفتن عصا در 40سالگي

ميرزا اگر چند ساعت بالاي منبر ]در مس��جد بقيه الله دولاب[ 
مي رفت، از حرف زدن او خس��ته نمي شديد و حتي خودش هم 
خسته نمي شد. او موعظه گر بود و رواياتي را نقل مي كرد كه بسيار 
دس��ت اول بود. روزي ميرزا فرمود: پيامبر)ص( مي فرمايد اگر 
كسي به سن ۴۰ سالگي رسيد، اما عصا در دست نداشت، قطعاً 
جهنمي است. بسياري در جلسه تشكيك كردند و او در نهايت 
فرمود: دو ماه وقت داريد تا اين حديث را كشف كنيد. بعد از دو 
ماه كسي نتوانست جوابي بياورد و خودش توضيح داد كه منظور 
از اين عصا، احتياط و پرهيز از سهل انگاري است، يعني فرد بعد 
از ۴۰ سالگي به پختگي مي رس��د كه احتياطش در كار بيشتر 
مي ش��ود كه اگر اين رخ ندهد، عاقبتش ختم بخير نمي ش��ود. 
توضيحات ميرزا در اين خصوص بيش از نيم ساعت طول كشيد. 
)خاطره به نقل از حاج حسين حاتمي، از شاگردان مرحوم حاج 

محمد اسماعيل دولابي، خبرگزاري فارس(
منبع: كانال تلگرامي »حاج محمد اسماعيل دولابي، يادنامه«

   آیينه نفس

كتاب با ما چه مي كند؟

محمد اكبرزاده در توييتي نوشت: نازنين فاطمه عيديان، ركورد ايران در دوي ۴۰۰ متر 
مانع را شكست و براي اولين بار در تاريخ، مدال طلاي قهرماني آسيا را براي كشور كسب 

كرد. پرچم دختران ايران بالاست. 

قيس قريشي در توييتي نوش��ت: پايان جنگ ويتنام و پذيرش شكست از سوي امريكا از 
اعتراضات دانشجويي در همين دانش��گاه هاي امريكا شروع شد. بايد ديد اين بار امريكا از 

كجا عقب نشيني مي كند و در كدام حوزه شكست را مي پذيرد.

نعمت الله فاضلي در كان��ال تلگرامي خود 
نوشت: دوس��تم دكتر رضا صادقي نژاد كه 
كتابخوان و كتاب دوس��تي حرفه اي است 
دعوت كردند در ش��ركت لبنياتي چوپان 
درباره كتاب براي همكارانش��ان سخنراني 
كنم. پذيرفتم و گفتم موضوع سخنراني ام 
اين اس��ت كه »كتاب با ما چ��ه مي كند؟« 
گفتم در كتابم »الفباي زندگي؛ خواندن و 
نوشتن به مثابه زيس��تن«)۱۴۰۳( يكي از 
مس��ئله هايي كه كاويده ايم همين پرسش 
اس��ت. معتق��دم تجربه ه��اي خوان��دن و 

خوانندگان از گمشده هاي زمانه ماست. 
گفت��م مي خواه��م در اي��ن س��خنراني ام 
از گمش��ده هايي صحبت كنم ك��ه نه تنها 
گمشده اند بل گمشدگي شان هم فراموش 
شده است. مي دانيم كه گمشده ها زيادند و 
برخي شان خوشبخت اند، چه، لااقل فراموش 
نشده و نمي ش��وند و ما در پي شان هستيم. 
مثل چي؟ مثل شادي. يا حتي پول! يا حتي 

اشيای گمشده مان. يا عشق و محبت!
اما گمش��ده هايي هم هس��تند كه كس��ي 
در پي ش��ان نيس��ت. مث��ل چ��ي؟ مث��ل 
خواننده هاي كتاب ها و تجربه هاي خواندن 
آنها. مي دانيم و بديهي است كه نويسندگان 
براي خوانن��دگان مي نويس��ند و بدبخت 
نويس��نده اي كه خواننده ندارد. و مي دانيم 
ك��ه رولان بارت از »مرگ مؤلف« نوش��ت. 
بارت گفت معناي واقعي متن چيزي نيست 
كه مؤلف منظور دارد بل هماني است كه در 

خوانش و ذهن خواننده شكل مي گيرد. 
ه��وارد بكر، جامعه ش��ناس كلاس��يك در 
اثر مان��دگارش »جهان هاي هنر« نش��ان 
داد نويس��نده و هنرمند تنه��ا حلقه اي از 
زنجي��ره س��ازنده آث��ار و هنرها هس��تند 
و چاپخانه ه��ا، ناش��ران، كتابفروش ه��ا، 
ويراستاران، مطبوعات، رسانه ها، منتقدان، 
و خوانندگان و مخاطب��ان حلقه هاي ديگر 

زنجيره آفرينش هاي هنري و ادبي و فكري 
را تشكيل مي دهند. 

نمي خواهم وارد بحث هاي نظري شوم و مثلًا 
نظريه دريافت يا نظريه هاي جامعه شناختي 
هن��ر و معرفت را پيش بكش��م. همين قدر 
كفايت مي كند كه بدانيم و اذعان كنيم كه 
خوانندگان كتاب ها نقش و سهم مهمي در 

دنياي هنر، كتاب و فكر دارند. 
ام��ا ب��ا وج��ود اي��ن در بح��ث كت��اب و 
گفت وش��نودهاي جمع��ي درب��اره كتاب 
معمولاً نويس��نده ها و خالقان كتاب عموماً 
به چشم مي آيند. در مرتبه بعد هم ناشران 
و كمي هم كتابفروشان. جاي خوانندگان و 
تجربه هاي خواندن آنها در گفتمان عمومي 

كتاب خالي است. 
بگذاري��د روش��ن تر و انضمامي ت��ر بگويم. 
تاكنون نشنيده ايم كه كس��ي يا كساني در 
مق��ام »خواننده بزرگ« صاحب ش��هرت و 
منزلتي باشد. شما اطلاعي داريد؟ درحالي كه 
نويسنده بودن في نفسه مقام و منزلتي دارد. 

چرا خواننده بودن منزلت ندارد؟ 

خواننده ه��ا را گوي��ي ب��ه مصرف كننده 
كتاب تقليل داده ايم. درحالي كه خواننده 
مصرف كننده نيست و عمل خواندن كنش 
خلاقه و مولد است و سهم مهمي در فرهنگ 
و دنياي كتاب دارد. تجربه هاي خوانندگان 
برخلاف تجربه هاي نويسندگان ناشناخته 
مانده است. خوانندگان از خواندن كتاب ها 
تجربه هاي س��ازنده و گاه شگفت انگيزي 

دارند. 
احم��د اخ��وت در تازه ترين كتاب��ش »خود 
نوشتن« )۱۴۰۳( مي نويسد: پرستاري توانست 
به خاطر خواندن كتاب هاي آگاتا كريسي كسي 

را كه سم خورده بود نجات دهد. 
جان كاك هم در كت��اب »جان هاي بيمار، 
ذهن هاي س��رحال« )۱۴۰۱( ك��ه درباره 
زندگ��ي ويليام جيمز اس��ت مي نويس��د: 
جيمز در جواني قصد خودكش��ي داشت، 
اما با خواندن كتاب »جس��تارهاي انتقادي 
عمومي« شارل رنوويه، فيلسوف فرانسوي 

از خودكشي منصرف شد. 
ميليون ها مورد از اين تجربه ها هس��ت، اما 

اين تجربه ها ناش��ناخته و ناگفته مانده اند. 
كتاب ها نقش مهمي در توسعه اجتماعي و 
توسعه فردي ما داشته و دارند، اما اين نقش 
اغلب به صورت كلي و نظري بيان مي شود 
و تجربه هاي خوان��دن و خوانندگان پنهان 

مانده و مي مانند. 
نمي خواهم بگويم تأثيرات خواندن هميشه و 
براي همه نجات بخش بوده است. برخي هم 
با خواندن كتابي به بيراهه كشيده شده اند، 
اما ه��م تجربه نجات يافت��گان و هم بيراهه 

رفتگان به ندرت گفته و شنيده مي شود. 
پيامد اي��ن گمش��دگي و پنه��ان بودگي 
»ش��وق خوان��دن« را مي كاهد و چه بس��ا 
كاس��ته باش��د. كاميابي هاي ريز و درشت 
كتابخوان ه��ا ك��ه حاصل خواندن اس��ت، 
انگيزه بخش و ش��وق آفرين است. حال كه 
شبكه هاي اجتماعي امكان بيان هر چيزي 
را فراهم ساخته، مي شود فضاهايي هم براي 
تجربه هاي خوانندگان ايج��اد كرد. ما نياز 

داريم كه بدانيم كتاب با ما چه مي كند؟ 
دق��ت كنيد منظ��ورم اين نيس��ت كه س��هم 
كت��اب در تكوين و توس��عه فرهن��گ و تمدن 
ناگفت��ه و ناش��نيده مانده اس��ت. خي��ر. دهها 
كتاب ارزش��مند در اين زمينه هست. منظورم 
تجربه هاي خوانندگان اس��ت. خوانندگان هم 
مثل نويسندگان كار ارزشمند و سازنده اي انجام 
مي دهند. تجربه هاي خواندن هم مثل تجربه هاي 

نوشتن سختي ها و زيبايي هايي دارند. 
به خبرنگار خبرگزاري كتاب پيشنهاد دادم 
فقط با نويس��ندگان درباره كتاب هايش��ان 
صحبت نكنيد. سراغ خوانندگان برويد و از آنها 
بخواهيد تجربه هاي خواندن هايشان را روايت 
كنند. منظورم اين نيست كه كتاب هاي جالب 
و دوست داشتني ش��ان را بگوين��د، منظورم 
تأثيرات و خاطرات و تجربه هايشان از كتاب 
و كتابخواني را بگويند. به قول اس��تاد احمد 

اخوت »خاطرات كتابي«شان. 

پرچم دختران ايران بالاست اين بار امريكا از كجا عقب نشيني مي كند؟

جمعميشوداماتمامنميشود
مصطفي صادق محمدي در صفحه 
اينستاگرام خود نوشت: چقدر ديدن 
اين  ذلت پليس امريكا عجيب است! 
درس��ت همان موقع كه محاسبات  
روي كاغذ برتري بلامنازعشان را به 
رخ دنيا مي كشيد، ايران عزيز را زير 
چرخ دنده دنيايي تحريم و رس��انه و 
فرهنگ پ��وك خود ل��ه مي كردند، 
يمن را به زنجير كشيده بودند و فلسطين در معرض فراموشي بود، روي همه  جامعه چندپاره  
لبنان حساب باز كرده بودند و به حزب خدا فكر نمي كردند، دقيقاً وقتي دل شان به شيطان 
مطمئن بود. تقويم اما بي هيچ گونه بيم و ترس به هفتم اكتبر رسيد، مو شك هاي پلاستيكي 
حماس با خرج ايمان از بروج مس��تحكم فرهنگي و اتفاقاً نه نظامي غ��رب، عبور كرد و همه  
معادلات آنها را به هم ريخت. هيچ وقت فكرش را نمي كردند ذوات پاك و قلوب بيدار مردم 
دنيا اينطور برخيزند و شكست ش��ان را فرياد بزنند. اصلًا فهم محاسبه  برُّندگي خون زنان و 

كودكان غزه را نداشتند. 
اما حالا از دانش��گاه هاي خود، محل توليد و ترويج فرهنگ و موتور محرك رسانه خود ضربه 
مهلكي به گيجگاه شان خورده كه اينچنين لشكركشي كرده اند. جمع مي شود؟ احتمالاً! تمام 
مي شود؟ ابدا! محدود مي شود؟ ش��ايد! از بين مي رود؟ هرگز! جنود خدا هيچ وقت شكست 
نمي خورد. همانطور كه فرعون از ناحيه  موس��ايي كه ظاهراً در دامن خ��ود پرورانده بود به 

هزيمت رفت. وعده خداست! كه آتشي كه نميرد هميشه در دل ماست!

مذهبوفوتبال
مهراب صادق نيا در كانال ش��خصي 
خ��ود در پيام رس��ان ايتا نوش��ت: 
عبدالكريم حسن، بازيكن قطري تيم 
فوتبال پرسپوليس، پس از تماشاي 
تلاوت زيباي صالح مهدي زاده، قاري 
نوجوان ق��رآن كريم از مس��ئولان 
باشگاه خواسته بود كه او را به تمرين 
دع��وت كنند. اي��ن ق��اري نوجوان 
خوش صدا اين دعوت را پذيرفته و در جلسه تمرين تيم پرسپوليس شركت كرده است. براي 
من دعوت عبدالكريم حس��ن خيلي معنادار اس��ت. يك بازيكن قطري كه بر اس��اس علاقه 
ش��خصي خود پاي نمادهاي دين و تلاوت قرآن را به زمين فوتبال باز مي كند. البته در ميان 
فوتباليست هاي ايراني هم هستند كس��اني كه  گاهي نمادهاي مقدس را در زمين فوتبال به 
نمايش مي گذارند، ولي در مجموع، فاصله  ميان مذهب و فوتبال در ايران زياد است. در اروپا 
اين فاصله نسبت به گذش��ته بسيار كم شده اس��ت. در همين ماه رمضان ديديم كه مسابقه  
رسمي را متوقف مي كردند تا فوتباليست هاي مسلمان بتوانند افطار كنند. بازيكنان مسلمان 
در كشورهاي اروپايي با افتخار نمادهاي مذهبي خود را آشكار مي كنند، كناره هاي زمين و 
پيش چشم هزاران تماشاچي نماز مي خوانند و مورد تش��ويق آنها قرار مي گيرند، يا به مكه 
مي روند و حج خود را اس��توري مي كنند. اينكه چرا هيچ وقت به ذهن ي��ك بازيكن ايراني 
نمي رسد كه يك قاري قرآن را به تمرين تيمش دعوت كند، ولي عبدالكريم حسن قطري اين 
كار را مي كند، پرسش مهمي است و البته به تفاوت ماهيت دينداري در ايران و قطر برمي گردد. 
نمي خواهم براي اين تفاوت اس��مي انتخاب كنم، ولي بد نيست براي فهم آن به يك خاطره 
اشاره كنم. چند سال پيش كه اين امكان را داشتم در يكي از شهرهاي آلمان در يك حسينيه 
به مناسبت ماه محرم سخنراني كنم؛ در جمعيت بيش از ۱5۰ نفري كه هر شب به حسينيه 
مي آمدند، تنها دو ايراني به چشم مي خورد كه يكي از آنها ارمني بود. براي من سؤال بود كه 
پس ايراني ها كجا هستند و چرا نمي آيند. با كنجكاوي از آنها پرسيدم در اين شهر چقدر ايراني 
زندگي مي كنند. پاسخ دادند بيش از ۱5 هزار نفر. گفتم آيا مسجد يا حسينيه اي اختصاصي 
دارند، جواب دادند كه خير. پرسيدم كه به نظر شما چرا در اين حسينيه، افغانستاني ها حضور 
فعالي دارند، ولي ايراني ها نه. در جواب گفتند كه ايراني ها به اين برنامه ها بدبين هستند و فكر 

مي كنند آمدن به حسينيه، بازي كردن در زمين سياست است. 

كرهجنوبياستفادهازگوشيامريكاييآيفونرا
درمراكزنظاميممنوعكرد

پايگاه خبري استريت تايمز گزارش 
داد ارت��ش كره جنوبي اس��تفاده از 
گوش��ي تلفن همراه آيفون را براي 
پرس��نل نظامي اين كش��ور ممنوع 
ك��رده و دلي��ل آن را ع��دم انطباق 
دستگاه هاي آيفون با محدوديت هاي 
مشخص شده در س��ند امنيت دفاع 
ملي ارتش اين كش��ور براي كنترل 

دستگاه هاي تلفن همراه و نشت اطلاعات حساس از طريق ضبط صدا اعلام كرد. 
استريت تايمز اين خبر را به نقل از گروهي از افسران ارتش بدون ذكر مشخصات شان نقل كرده 
است. اين رسانه مدعي است كه تصميم براي ممنوعيت آيفون در ارتش از جلسات مشتركي 

گرفته شده است كه توسط ستاد ارتش، نيروي دريايي و نيروي هوايي برگزار شده است. 
همچنين پايگاه خبري the defense post كه اخبار حوزه هاي نظامي و فناوري را منتشر 
مي كند، با ذكر اين خبر اعلام كرده اگر اين ممنوعيت در تمام واحدهاي نظامي اجرا ش��ود، 
حدود 5۰۰هزار پرسنل ارتش كره جنوبي را تحت تأثير قرار خواهد داد.  در سند منتشره از 
سوی استريت تايمز، علاوه بر ممنوعيت استفاده از گوشي هاي آيفون امريكايي در ارتباطات 
رسمي، هرگونه استفاده از آيفون در ارتباطات غيررسمي مانند تماس هاي تلفني خصوصي در 
داخل ساختمان هاي نظامي هم ممنوع شده است.  استريت تايمز آورده است اين ممنوعيت 
به طور آزمايشي در ش��هر گيريونگ براي نيروهاي ارتش در حال انجام است و احتمالاً همه 
واحدهاي ديگر در سراسر كره جنوبي را شامل مي ش��ود و علاوه بر تلفن همراه، ساعت هاي 
هوشمند هم ممنوع مي شود.  اجراي آزمايشي اين طرح در گيريونگ به دليل اهميت بالاي 
اين شهر در وجود ستاد ارتش، نيروي دريايي و نيروي هوايي در آن با حدود ۱۰هزار پرسنل 
است.  استريت تايمز به نقل از منابع خود گفته است گوشي هاي هوشمند مبتني بر اندرويد 
ازجمله شركت سامسونگ، از اين ممنوعيت مستثني خواهند شد و در اين سند به صراحت 

آمده است كه »آوردن آيفون ها كاملًا ممنوع خواهد بود.« 
وزارت دفاع ملي كره برنامه امنيتي براي كنترل دستگاه هاي تلفن همراه در مراكز نظامي را 
در آگوست 2۰۱۳ براي كاهش خطر نشت اطلاعات معرفي كرد و دستور استفاده از اين برنامه 

امنيتي در مراكز نظامي از سال 2۰2۱ براي همه پرسنل تمديد شد.

چه بسا در رختخواب دري باز شود
صفحه اينستاگرامي »fateminia« جملاتي از مرحوم استاد فاطمي نيا)ره( 
را به اشتراك گذاشت. مرحوم فاطمي نيا فرموده اند: دانشجوييد، كارمنديد، 
تاجريد، پزشكيد، هرچه هستيد آن زمان هايي كه به خواب رفتيد و بيدار 
شديد و ديديد كه وقت نماز شب است ولي رمق خواندن نماز نداريد لااقل 
يك »يا اكرم الاكرمين« كه مي توانيد بگوييد. خداوند چه بسا در رختخواب 

براي بندگانش دري را باز مي كند كه در نمازشان باز نمي كند. 

توصيه اي براي معاملات ملكي
حسن مكاري در توييتي نوشت: پيشنهاد بنده اين است كه قبل از هر 
گونه معامله ملكي اعم از خانه، زمين و... حتماً و حتماً از نهادهاي متولي 
امر استعلام هاي لازم را به عمل آوريد. هستند برخي سوءاستفاده گراني 
كه املاك داراي رأي قلع، دولتي و... را به افراد پيشنهاد و مردم را دچار 

زحمات فراواني مي كنند.

 موساد دانشجويان امريكايي را 
در توييتر تهديد كرد

محمد حس��ين آزادي ترجمه توييتي از اكانت منتس��ب به موساد را به 
اشتراك گذاشت. آزادي نوشته است: اكانت وابسته به موساد دانشجويان 
امريكايي را تهديد كرده و نوش��ته اس��ت تكنولوژي شناسايي صورت 
مي تواند تشخيص دهد كه آيا در تجمعات طرفدار فلسطين در دانشگاه ها 
شركت كرده ايد يا نه؟! موقعيت هاي شغلي و مدارك تحصيلي تان بي ارزش 

خواهند بود و موقعيت هاي استخدامي تان هم محدود خواهد شد.

ما سقوط رژيم خبيث را به تماشا نشسته ايم
جواد آقايي در توييتي نوشت: خوش به حال ما! جاي عجيبي از تاريخ قرار 
گرفته ايم! جايي كه براي خيلي ها فقط قص��ه و آرزو بود! جايي كه تاريخ 
براي رسيدنش، قرن ها انتظار كشيده! چه كس��ي فكرش را مي كرد كه 
روزي پرچم فلسطين بر پيشاني مجسمه جورج واشينگتن در دانشگاه 
واشينگتن خودنمايي كند؟! ما سقوط صهيونيسم را به تماشا نشسته ايم!
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